
Orientering fra kommunedirektør Vigdis Bolås når sak 28/20 ble åpnet for behandling: 

Ordfører, kommunestyre. 

Forvaltningsrevisjon, som kommunens revisjonsselskap gjennomfører, og tilsyn, som Fylkesmannen 

jevnlig gjennomfører, er alltid lærerikt og viktig i forhold til forbedring av bl.a. tjenesteområdene i 

kommunen. Og det her er jo kontrollsystemer som kommunene har. 

Offentlige anskaffelser var tema for forvaltningsrevisjon i 2019. Når forvaltningsrapporten kom, så vi 

fort at her er det regelverk som ikke er fulgt godt nok.  

I fjor ansatte alle Fosenkommunene i lag, innkjøpsrådgiver Andreas Fossan, og det er vi veldig glad 

for! Så når denne forvaltningsrapporten kom, tok vi tak i det som rapporten peker på og de 

anbefalingene som ligger der.  

Vi har lagt fram sak til behandling i kommunestyret i dag om innkjøpsstrategi, som en del av 

oppfølgingen. Vi holder på å utarbeide innkjøpsreglement som beskriver mer detaljer og rutiner, og 

vi har utarbeidet og beskrevet generelle kjøpsbetingelser.  

Videre: 

- Alle rammeavtalene som kommunen bruker, ligger på Intranett så alle ansatte har enkel 
tilgang på oversikten der. 

- Innkjøpsrådgiver Andreas Fossan er kontaktperson når ansatte har behov for hjelp og 
bistand, og han er så dyktig! 

- Vi bruker konkurransegrunnlagsverktøyet Mercell, som sikrer at anbudsprosessen 
gjennomføres korrekt, og alt av avtaler og korrespondanse lagres. Og snart blir det lagt inn 
funksjon for automatisk arkivering til ephorte som er arkivsystemet.  

- Flere fylkesavtaler åpner nå for å handle lokalt. 
- I 2020 har vi så langt vært ute med 13 anbud og 1 er på gang. Disse legges i Mercell slik at det 

er full tilgang til prosessene. 
 

Så jeg mener at vi allerede har rettet opp det meste av feilene som er avdekket i rapporten. 

Det er viktig at vi sørger for at alle ansatte med innkjøpsansvar er godt kjent med innkjøpsstrategi, 

innkjøpsreglement og rutiner som beskrives. Og så legges det hele i internkontrollsystemet for 

oppfølging. 

Takk! 

  


